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Voorzitter,

Allereerst grote complimenten  dat het college de moed heeft af te wijken van de 
gebaande paden en een andere weg te bewandelen. Een kadernota die er zijn mag.  
U stelt: de belangrijkste stap is om gezamenlijk koers uit te zetten. Dus minder 
vanuit tegenstellingen te denken, maar meer het belang van de inwoners te dienen. 
Laten uitstijgen boven onze verschillen. 

Wij, in plaats van ik, schouder aan schouder, ieder voor zijn aandeel. 
Dat hoort D66 Sliedrecht graag. 

Ik neem u mee naar 28 april 1911. De vereniging Vooruit neemt met algemene stem
men de volgendemotie aan. De gemeente Sliedrecht zou krijgen:  
1 een Haven 
2 een terrein gelijk aan de Kerkeplaat, groot 75.000 ca, waarop ruimte vrij zou 
komen voor o.a. een markt, een raadhuis, fabrieken, woningen en plantsoenen. 
Hier betreft het een burger initiatief. Voortgekomen uit alle schoolhoofden, de artsen,
een apotheker, de rijksontvanger, de gemeente secretaris en een boekhandelaar 
metals voorzitter de Dominee. 
Het zouden zo maar de voorgangers van D66 kunnen zijn geweest. 

Het college vormt nu het bestuur van de huidige vereniging Vooruit. Wij de raad 
worden op sleeptouw genomen, omdat we blijkbaar niet zelf tot dit inzicht zijn 
gekomen. 
Zelfkritiek, die deze raad niet kent.

Wij voeren onze taak niet naar behoren uit. Wij moeten de kaders benoemen en 
vervolgens bewaken. Wij alle 21 krijgen een draai om de oren van ons college. En 
terecht. Wij houden ons teveel bezig met de details en elkaar bekritiseren. 
Komen daardoor niet toe aan onze werkelijke taak. 

Is het van belang dat er twee wethouders van buiten onze gemeente in ons college 
zitten? Volstrekt niet. Het is de kwaliteit zelf, die maakt of je op die positie komt.  
Hebben we die niet binnen onze eigen geledingen dan zoeken wij ze daarbuiten.
Terecht! 

Het is dat wat Sliedrecht groot heeft gemaakt. 
De baggeraars schroomden er nooit voor kennis en kunde van waar dan ook in te 
zetten om de klus te klaren. 
Moeten we plannen van individueele partijen hier doordrukken om de grotere 
belangen van veel Sliedrechters te dwarsbomen?  
Waarom niet durven terugkomen op eerdere standpunten, het zou ons sieren!
D66 staat en stond volledig open voor de college-akkoorden uit deze raadsperiode.
Het waren en zijn plannen die een draagvlak hebben, maar vooral een politieke 
haalbaarheid.



Het probleem zit in de beperkte houdbaarheid, namelijk deze raadsperiode.
Daar zit naar de mening van D66 Sliedrecht het grote probleem. 
Het college zoekt nu samen met de raad naar een langer perspectief.
Iets dat wij al jaren roepen. 
In ons verkiezingsprogramma hebben we niet voor niets de kreet staan: 
D66 Sliedrecht voor een Beter Bestuur.  

Wij willen samen met u de lange tijdslijn uit zetten, dat is de reden waarom wij drie 
jaar geleden ons voor deze raad hebben aangemeld. 
De tijdslijn die we samen met u willen bewaken, koersvast maken.
Maar ook momenten voor bijsturing inbouwen. 
Een tijdslijn die zichtbaar en controleerbaar is.

Om daaraan bij te dragen willen we ook duidelijk maken aan onze kiezers dat wij 
bestuurlijke verantwoording willen dragen in een volgend college. 
Een kandidaat wethouder zit al klaar in de persoon van Anja de Rooij. 
U denkt wellicht zijn de verkiezingen al begonnen, ja en nee. 

Voor sommige partijen is het altijd verkiezingstijd, wij staat voor beleid en dat moet 
je lang van te voren uitstippelen. In ons verkiezingsprogramma lees ik veel terug van
wat het college nu voorstelt in de Kadernota 2021.
D66 schreef dit al drie jaar terug.   

Wij willen controleren. 
Dat is waarom wij vraag tekens hebben gezet bij de totstandkoming van de grexen. 
Iets waar de accountant, die namens de raad de zaak heeft onderzocht, ons gelijk 
geeft. Deze raad stemde echter in met de grexen met 20 stemmen voor 1 tegen, 
die van D66. 
Het is D66 die aan het licht bracht dat er al jaren een niet sluitende 
huuradministratie van de gemeente was.
Ook hierin vonden wij de erkenning in het accountants rapport. Op zich geen zaken
van groot belang maar wel het bewijs hou wij in onze rol staan.  

Ook ergeren wij ons aan de houding van het college, hoe kan het dat online krant 
Sliedrecht24 middels een WOB verzoek dingen bovenwater brengt, die wij als raad 
niet vrijelijk kunnen inzien. 
Onze controlerende taak wordt ernstig gehinderd door de houding van College en 
ambtelijk apparaat.   
Het college moet een pro actieve rol innemen in het verstrekken van informatie aan 
de raad. Het tegendeel is helaas het geval. 

Heeft D66 Sliedrecht dan niets aan te merken op de kadernota 2021.
Zeker.



Wij vinden nog steeds dat Baanhoek-West per direct beter moet worden ontsloten.
Het opheffen van een van de twee bus sluizen is naar onze mening een oplossing, 
die echt de wijk ontsluit. 
Wij staan nog steeds voor een fietspad langs de rivier, niet alleen voor recreatie 
maar ook om een veilige route langs baanhoek te creëren. 
Naar onze mening is de ouderen zorg in Sliedrecht niet op niveau. Wij willen met u 
zoeken naar verbetering.

De gehandicapte medemens serieus nemen in woord en daad, maar er naar 
handelen, ho maar. 
Als voorbeeld het weglaten van een rolstoelhelling op het horeca plein om financieele
redenen is uiterst laakbaar. 

Sport en recreatie moeten beter worden geborgd in onze lange termijn 
doelstellingen. Het college en raad vervullen nu alleen de vraag uit de sport. 
D66 Sliedrecht vindt dat er serieus werk van moet worden gemaakt. 
Het gaat de gezondheid van onze inwoners aan. 

En bij recreatie komt iedere keer weer de zondagsrust als scheidslijn.
Als noodstop 
Dat geldt ook voor de cultuur.

We praten over jongerencentrum Elektra als gebouw. 
Waar willen we anderhalf miljoen aan spenderen?
Er is daar veel achterstallig onderhoud

Overigens voor een groot deel achterstallig onderhoud, iets wat deze raad keer op 
heeft behandeld maar niet in staat was op te lossen. Maar over wat er in dit 
gebouw kan en mag vind D66 Sliedrecht niets, waarom niet het onderhoud 
aangrijpen om Elektra te vergroten zodat er een breed cultuurgebouw ontstaat 
midden in onze gemeente. Toegankelijk voor een veel bredere doelgroep, een 
samenwerking met de Hervormde Gemeente in hun nog te bouwen uitbreiding biedt 
nieuwe kansen. 

Mijn college fractie voorzitters zijn al uitgebreid ingegaan over bouwen ten noorden 
van Sliedrecht.
Hun woorden herhalen ligt niet in onze natuur, wij vinden dat bouwen in Sliedrecht 
moet voldoen aan de volgende kernwaarden.  
Bouwen niet tegen elke prijs, groen en kwaliteit.
Geen kwantiteit. 
Bouwen ja, maar eerst goed ontsluiten. 
Recreatie en Sport eerst borgen. Pas dan woningen plannen. 
Maar bovenal laten we ons zelf dwingen een tijdspad uit te zetten, niet in 2029 
concluderen dat we het niet redden.
De raad bepaalt de tijd, bewaakt deze en indien noodzakelijk stuurt op hoofdlijnen 
bij. 



Niet nogmaals een Burgemeester Winklerplein drama, een voetbal in onzekerheid. 
Allemaal een gevolg van machteloos raadshandelen.  

Het door ons nog te behandelen rekenkamer rapport, geeft met name de raad de 
schuld van het niet verwezenlijken van plannen. We zijn een tandeloze tijger. 

En dan de regio, wij D66 sliedrecht maken er geen geheim van dat wij een groot 
sliedrecht voorstaan. Voeg de gemeenten langs de rivier samen. Pas dan kunnen we 
werkelijk weerstand bieden aan de overheersing vanuit Dordrecht.

College dan is nu het moment om vragen aan u te gaan stellen, motie’s in te dienen. 
Want zo gaat dat in deze raad. 
Voor D66 Sliedrecht werkt het echter niet zo, die motie’s komen er wel maar niet van
daag. 
Ik hoop dat de raad vandaag ver over haar schaduw heen durft te kijken en de kader
nota 2021 zonder een wijziging vaststelt. Maar vooral dat we vandaag durven te 
doen wat erin 1911 ook werd verlangt van de raad.
Ga VOORUIT. 
 
 
 
 
 

 


